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1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.06 uur. Hij constateert dat tennisvereniging Handel 
aanwezig is en stelt voor hen te betrekken bij agendapunt 5b. De agenda wordt vastgesteld. 
 
3 a Vaststellen conceptverslag d.d. 14 oktober 2015 
Het verslag wordt vastgesteld. 
 
   b Lijst met toezeggingen. 
Het ambtelijk advies over de afdoening van toezeggingen wordt overgenomen. 
 
4  Voorbereiden Raadsadvies 
 
4a Herijking beleid-beheernotitie spelen 2016-2022 
Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende 
voorbereid. Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: 
Bespreekstuk.  
 
Opinies 
 
CDA 
Is het grotendeels eens met het voorstel. Pleit wel voor een stimulans voor dorpsraden, 
buurten en verenigingen die zelf zaken organiseren. Misschien als voorstel om een stuk te 



reserveren van het bedrag voor deze groep. bijv. 20%. In ieder geval hier iets mee doen. 
Een kleiner bedrag hiervoor is ook voldoende als de stimulans maar gegeven wordt. 
 
Lokale Realisten 
Kan zich vinden in de argumenten. Heeft nog wel een paar vragen. Over punt 1.1 
Onderhoud e.d. wordt gestimuleerd. In hoeverre is daar nu al afstemming over geweest met 
wijk en dorpsraden?  
Punt 1.7: getallen 15 en 30 , wat zijn dit voor getallen? 
In de voorziening wordt structureel gestort. Wat valt hier allemaal onder? 
Is verder helemaal akkoord met het voorstel.  
Kan zich ook vinden in het voorstel van het CDA om een stimulans te bieden. Vraagt het 
college nogmaals uitdrukkelijk aandacht voor communicatie. 
 
Dorpspartij 
Kan zich vinden in het voorstel. Heeft nog een vraag: waarom structureel? Een stimulans is 
prima, maar vraagt goed op te letten hoe je hier vorm aan geeft. 
 
D66 
Is het eens met de drie onderdelen van het voorgestelde besluit. Twijfelt echter aan het 
hanteren van extra stimulans. Stelt dat als dat toegepast was er nu geen geld geweest was 
voor de Diederikstraat; daar was geen betrokkenheid. 
Als het bedrag voor stimulans niet hoger wordt dan 10% dan kan men zich hierin vinden. 
 
PvdA 
Is akkoord met scenario 3. Vraagt zich af waarom €70.000 gestort moet worden en waarom 
structureel? Wat valt hier onder? 
Stelt dat een dorpsraad aanspreekbaar is. Maar.hoe zit dit met een buurtvereniging? Hoe ga 
je om met de financiële verplichting als wij geld aan hen beschikbaar stellen en het initiatief 
stopt? 
 
wethouder 
De gemeente blijft aan de lat voor de basisvoorziening. Een buurt, wijk of vereniging kan 
meer doen als zij participeren. Ze kunnen wellicht ook andere gelden aanwenden zoals  
de doegelden van jantje beton, rabo-subsidies etc. Wellicht kan buurt/wijk zaken goedkoper 
uitvoeren en daardoor meer realiseren. 
Ten aanzien van betrokkenheid geeft hij aan dat er al veel samenwerking plaatsvindt. Zo is 
in Milheeze de speelgroep actief. Zij krijgen geld en verdelen dit zelf. Ook met de Stem van 
Bakel vindt al afstemming plaats. Daarmee wordt goed gecommuniceerd. 
De genoemde getallen, 15 en 30 zijn het aantal kinderen binnen een wijk. Hier moet je wel 
verstandig mee omgaan, zeker gezien het feit dat kinderen ook vaker bij opa’s en oma’s zijn.  
Voor wat betreft de genoemde bedragen: deze zijn bestemd voor beheer, onderhoud, 
investering en herinvestering. Van dit bedrag zat € 50.000 al in de begroting. Er zijn nu € 
20.000 toegevoegd.  
Hoe ga je ermee om als een initiatief verloren gaat? Dan valt de speelvoorziening terug naar 
een sober niveau.  
Stimulans: als je geld reserveert dan komen we ergens in de knel. Het betekent dan 10% 
minder geld voor het structurele beheer en onderhoud. Voorstel van de wethouder is om de 
stimulansvraag als motie/amendement door de raad bij de begroting te laten 
besluiten/inbrengen. 
De boodschap om goed te communiceren is gehoord. Een suggestie is om ook voor dit 
onderdeel budget te reserveren via een motie/amendement. 
 
 
4b Begroting, programma(s) op gebied van deze raadscommissie 



Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Bespreekstuk.  
 
Opinies 
 
CDA 
geen vragen voor deze commissie 
Lokale Realisten 
Vragen worden in de cie AZ ingebracht 
 
Dorpspartij 
Waar gaat het bedrag voor economische ontwikkeling van 85.000 euro naar toe? 
 
De voorzitter geeft aan dat dit vorige keer is behandeld in de presentatie voor de commissie.  
 
D66 
Het kruid blijft droog. 
 
PvdA 
Het kruid blijft droog. 
  
 
5 Informeren 
 
5 a Stand van zaken sporthal Molenbroek 
De voorzitter voegt toe: het gaat niet over de situatie van deze week. 
 
Procesconclusie 
De commissie is voldoende geïnformeerd. 
 
Wethouder Hoppezak geeft een toelichting op de drie opdrachten die hij had meegekregen. 
Er is goed gekeken naar het Europees aanbestedingstraject: Als we de opdracht tot het 
beheren van de sporthal beperken dan geen Europese aanbesteding. We kunnen dan aan 
de slag met BSV. Er wordt contact opgenomen met BSV om dit verder te bespreken.  
Het plan van BSV moet goed bekeken worden. Als exploitatie onderdeel hiervan uitmaakt 
dan is wellicht wel het Europees aanbesteden verplicht. Het college is ervan overtuigd dat 
we qua beheer vooruit kunnen. 
Coen van Schijndel en Frans-Jozef Vos hebben contact gehad met BSV voor het beheer. 
Een andere partij is Fitland, maar die lijken meer interesse voor de exploitatie te hebben.  
Wellicht is een masterplan sportpark, waarin alle mogelijkheden opgenomen worden, 
verstandig. Dit blijft in de toekomst onderwerp van gesprek. 
12-12-12 was bezuiniging en het bedrag uit de lucht gegrepen. Een beheerovereenkomst 
mag niet gepaard gaan met taakstelling vanuit de bezuiniging van € 130.000. Dan zou weer 
Europees aanbesteed moeten worden.  
Wethouder heeft grote meerderheid geproefd om samen te werken met BSV. Dit betekent 
wel dat de bezuinigingstaakstelling losgelaten moet worden. Het college gaat op zoek naar 
andere mogelijkheden om de begroting sluitend te maken. 
De contactpersoon van BSV is benaderd. Heeft even stilgelegen, maar is nu weer op gang. 
De cohesie is nog steeds aanwezig. Jos de Wit blijft ambtelijk het aanspreekpunt. 
 
CDA 
Merkt op dat het nog steeds onduidelijk is waarom de bezuiniging leidt tot een Europese 
aanbesteding. 
 
D66 



Geeft aan dat soepel en praktisch redeneren de voorkeur heeft. 
 
De voorzitter vat samen: Samenwerken met de partijen die in beeld waren blijft zo en we 
gaan niet Europees aanbesteden. De bezuiniging kan wellicht niet gehaald worden. 
  
 
5 b Heroverweging TC Handel in relatie tot beleid tennisverenigingen (geen stukken 
voorhanden) 
 
Procesconclusie 
De commissie is voldoende geïnformeerd. 
 
 
De voorzitter geeft het woord aan John van de Ven, voorzitter van TC Handel. 
TC Handel wil graag weten waar de politiek naar toe wil. Visie, houding, historie en 
toekomst. Ze zijn getriggerd door zelfredzaamheid en burgerparticipatie. Ze moeten vooruit 
kijken.Ze zijn blij met de investering van een aantal jaren geleden. Er is gekeken naar 
bestaansrecht voor de vereniging en ja die is er. Er zijn 215 leden. Ze moeten door blijven 
ontwikkelen. Ze vinden dat er een fantastische vereniging is opgezet en er zijn tot nu toe 
5400 vrijwilligersuren ingestoken.  
 
LR 
Vraagt: Als ledenaantal daalt en aantal vrijwilligers daalt dan wordt het lastig? 
Dhr. vd Ven antwoordt dat de verdeling van werkzaamheden zodanig is gemaakt dat het 
over veel mensen is verdeeld. Dan ben je minder kwetsbaar. 
 
De voorzitter geeft het woord aan de wethouder om kort samen te vatten wat er zojuist 
tijdens de informatie-avond over dit onderwerp is besproken. 
 
wethouder 
Er is informatie gedeeld en de privatisering van een aantal verenigingen is besproken. 
Welke info zit er achter de privatisering van 5 verenigingen. Ook TC Handel is besproken. 
De wethouder heeft de opdracht geproefd om een voorstel te gaan maken met 2 scenario’s. 
Uitvoering volgens het besluit van 2012, of deprivatiseren en opnieuw privatiseren conform 
het rekenmodel van de overige 5 verenigingen. Dit moet nog goed bekeken worden. Dan 
gaat er een voorstel naar commissie en raad.  
 
 
6 Informeren 
 
6 Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen (vragenrecht m.b.t. 
actuele politieke bestuurlijke commissieonderwerpen) 
CDA: Hermes krijgt aanbesteding OV. Waar is de concurrentie dan?  
 
Wethouder: Het is nog niet duidelijk of Hermes de gunning krijgt. Ook zij moeten voldoen 
aan de aanbestedingsvoorwaarden. Wethouder vraagt zich ook af of je voldoende 
concurrentie krijgt bij deze wijze van aanbesteding. 
 
LR: uitgangspunt is om geen leningen meer te verstrekken. Is er voor vervanging van 
verlichting of installaties van verenigingen dan misschien subsidie mogelijk? we denken aan 
een initiatiefvoorstel voor verenigingen die willen verduurzamen. Is hier iets voor mogelijk? 
Wellicht buiten de gemeente om? 
 
Wethouder: soms zijn wij eigenaar van de verlichting. Misschien kunnen verenigingen de 
inkoop van energie samen organiseren. Wellicht voorfinanciering wel mogelijk om de 



investering te kunnen maken. De markt speelt hier ook op in bijv zonnepanelen. Wethouder 
wil eerst uitkomst van datgene waar we nu mee bezig zijn. Daarna pas onderdeel opnemen 
om te verduurzamen. Hij merkt op dat er geen thema duurzaamheid in het 
collegeprogramma is opgenomen.  
 
 
6a RIN planning uitwerking kadernota sport 
Procesconclusie: de commissie is voldoende geïnformeerd. 
 
LR: Als gekozen wordt voor een andere partij, heeft dit dan gevolgen voor de einddatum? 
Blijft de contactambtenaar hierbij betrokken? 
Jos de Wit: ja. einddatum blijft ook. 
 
6b RIN geluidmetingen Zuid-Om en Oost-Om 
Procesconclusie: de commissie is voldoende geïnformeerd. 
 
CDA: Hoort groot verschil in geluid nu het nieuwe wegdek er op zit. Is nieuwsgierig naar het 
resultaat. 
Dit wordt door alle partijen instemmend bevestigd. 
 
Wethouder: De resultaten zijn er. Ze moeten nog verwerkt worden in een rapportage om ze 
in begrijpelijke taal aan te bieden. In de oude situatie worden op sommige punten de 
grenswaarden overschreden. Op ongeveer 4 punten zitten de grootste knelpunten. Daar 
zou ik nieuwe metingen willen laten plaatsvinden. Dan weet je het effect echt. Je moet wel 
beseffen dat na verloop van tijd door slijtage van het asfalt het geluid weer toeneemt. De 
wethouder stelt de commissie de vraag of zij een meting van de genoemde 4 punten in de 
nieuwe situatie ook nuttig vinden. Misschien dat dit kan vanuit het huidige budget, misschien 
is hier nieuw budget voor nodig. 
  
De voorzitter vat de reacties van de commissieleden samen:  
Informeer de commissie. Dan kan er wellicht geld voor vrijgemaakt worden. 
 
6c RIN evaluatie blauwe zone 
Procesconclusie: de commissie is voldoende geïnformeerd. 
 
 
7 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om  21.11uur. 



Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 

Datum Rdscie. Toezegging Afgedaan ja/nee 

9-9-2015 Sportnota: De commissie 
wordt nader geïnformeerd 
als er iets te melden is, 
wellicht volgende 
commissievergadering al. 
De wethouder zorgt ervoor 
dat de verenigingen op tijd 
geïnformeerd worden. 

Afgedaan 

9-9-2015 Speeltoestellen: de memo 
voor het college wordt met 
de commissie gedeeld. 
Hierin staat per locatie de 
stand van zaken. 

Afgedaan 

14-10-2015 Er volgt een uitnodiging 
voor een nieuwe 
bijeenkomst met de 
fractie-afgevaardigden 
over het onderwerp 
mobiliteit 

Afgedaan 

14-10-2015 Ruim voor de volgende 
raadsvergadering wordt 
info verstrekt over de 3 
opdrachten inzake de 
privatisering van 
Molenbroek 

Afgedaan 

14-10-2015 Datum startbijeenkomst 
sportverenigingen wordt 
voor het weekend nog 
doorgegeven aan de 
commissieleden 

Afgedaan 

 
 


